
Protokoll styrelsemöte Nynäshamns brukshundklubb 
27 april 2023 via ZOOM 
 
§ 24-33, No 4 
 
Närvarande:  
Maria Gabrielsson, ordförande 
Kerstin Ek, kassör 
Elin Näslund, sekreterare 
Annica Nordström, suppleant 
 
Frånvarande: 
Linda Penttilä, vice ordförande 
Håkan Sjödin, ledamot 
Anelie Andersson, ledamot 
Åsa Fernström, ledamot 
Magnus Strid, suppleant 
 
§ 24 Mötet öppnas – Maria öppnar mötet 
 
§ 25 Val av justerare – Kerstin Ek och Annica Nordström 
 
§ 26 Fastställande av dagordningen – dagordningen fastställdes med tilläggen övriga frågor 
B-G. 
 
§ 27 Föregående protokoll – lades till handlingarna. 
 
§ 28 Ekonomisk rapport. 
a) Verifikationslista, se bilaga 1.  
b) Resultatrapport och balansräkning för perioden, se bilaga 2. 
Diskussion kring sponsring, nu när pandemin är över och tävlingar börjar öka igen bör vi ha 
en sponsringsgrupp. Förslag att utse en sammankallande och ha med en representant från 
varje gren. Maria sonderar intresse och ser över vilka som kan vara intresserade.  
 
§ 29 Skrivelser 
1. mejl från SBK/Anette Hultman ang. handlingar inför kongressen. Se bilaga 3. 
2. SBK infomejl. Vidarebefordrat till styrelsens medlemmar 20/4. 
 
§ 30 Rapporter från sektorer 
a) HUS/Hundägarutbildningssektorn 
- Vi har försökt hitta datum för instruktörsmöte och har en omröstning på facebooksidan. 
Förhoppningen är att vi kan få till lite planer på kurser i sommar och i höst i god tid.  
- Vi har haft två husmöten där vi delat upp arbetsuppgifter (minns inte om vi rapporterade 
det sist) samt förberett instruktörsmötet.  
- Vi har gjort en inventering av aktiva instruktörer och ska försöka reda ut vilka som vi 
fortfarande kan räkna med. Christel och Yvonne tror vi är klara med sina utbildningar i maj 
om allt går som det ska och då har vi ju två till också.  



- Just nu pågår det appellkurs spår, valpkurs och fortsättningskurs i vardagslydnad. Vi 
behöver ha en grundkurs inom kort och valpkurs i snar framtid också. Sen har det kommit in 
förfrågningar om tävlingslydnadskurs.  
 
- Vi skulle vilja utöka utbudet av kurser och funderar på vad vi själva vill gå bl.a., och är 
intresserade av vad styrelsen - som privatpersoner - skulle önska att vi hade mer av? Just nu 
är det ju mest bara bas-kurser blandat med lite bruks. Min rapportkurs kom det även 
deltagare från Värmdö eftersom det hålls så sällan. Vi ser alltså möjligheten att det inte bara 
är våra egna medlemmar som skulle uppskatta mer utbud.  
 
Vi skulle vilja hyra in någon bra instruktör att hålla någon utbildning som tack till de 
instruktörer som ställer upp och hållit minst en kurs senaste året (för att kanske motivera 
fler att hålla kurs) och då kan det ju finnas platser över att "sälja". Så här kommer en ytterst 
enkel undersökning till er, vad tipsar ni om för typ av kurser eller tom instruktörer att hyra 
in? Många måste bokas långt i förväg.  
 
Diskussion i styrelsen – vi behöver se över möjligheten att genomföra kurser året runt. Kan 
vi hyra hundhallar för att kunna ha kurser inomhus även vintertid. Förslag att vi bokar in en 
arbetsdag för att kunna diskutera  
 
b) Bruks/Lydnad sektorn 
Två nya tävlingsledare är examinerade. Ytterligare två blivande tävlingsledare är på gång. 
Träningstävlingar planeras. Två officiella tävlingar i maj. 
 
c) Agility- och Hooper sektorn 
Agility  
Vi har nu fått domare till alla tävlingar och de är uppdaterade i inbjudan. 
Måste få till ett bra funktionärs schema i år. 2 st nybörjare/ fortsättningskurs börjar nu i vår 
då det är uppdelat på dag för Conny och kväll på kvällen. Några blåbärstävlingar kommer 
också att läggas upp som vi ser över i kalendern. 
 
Hoopers  
Kerstin Ek gör teoretiska provet för TL i helgen och Conny Carlsson har en omgång kvar på 
domarutbildningen. Sedan skall det vara en inofficiell tävling då vi båda kan ha samma 
tävling då det praktiska provet går. Den skall placeras ut i kalendern och även någon 
träningstävling för Hoopers kommer vi att anordna. Conny kommer att praktisera på 
Hundläroverket i Västerhaninge 5/5 där de skall ha träningstävlingen. 
 
d) Specialsöks- och Nosework sektorn 
Utbildar domare i specialsök. NW tävling planeras att genomföras på Jursta och på Torö. 
Specialsöket är snart officiell gren inom SBK. 
 
e) Mondioring sektorn 
Vi har dragit igång med vår träning och har en helgdag varje månad. 19/2 – 19/3 – 16/4 – 
13/5 Vi hade besök av ett trevligt par som ville få lite mer ”kött på benen” om vad 
Mondioring är. Sedan har vi i gruppen bestämt oss för att ansöka om att anordna en tävling. 



STMR – MRL 1 – MRLH 1. Vi väljer att fokusera på Lydnad och Hopp. För att känna på samt 
öka intresset för delarna utan figurant. 
 
f) Rallylydnad sektorn 
Det ända är att vi fått rodda om lite men domare på vår tävling 17/6 då vi fått avhopp. 
Annars inget att rapportera. 
 
g) IGP  
Ingen rapport. 
 
h) Hemsidan 
Ingen rapport. 
 
i)  Köket  
Fortfarande behov av personal till köket. Kerstin handlar in basvaror inför tävling den 3/5. 
Sen har vi en bokning den 13-14/5 där vi behöver se till att köket är påfyllt med fika. Vi hjälps 
åt med detta.  
 
j) Anläggningen  
Maria pratar med Håkan och Håkan om staket till agility/lydnadsplanen.  
 
§ 31 Övriga frågor 
A) Medlemsmötet – Agilityn rapporterar årets hund. Vi tar in föranmälan och 

bjuder på grillad korv.   
B) Bergadagarna 3-4 juni – Önskemål om att klubben kommer och visar upp 

grenar från brukshundklubben. Annica undersöker om några vill visa upp 
lydnad tillsammans med henne.  

C) Instruktörsutbildning SBK Specialsök – Maria planerar att arrangera en ny 
specialsöksinstruktörsutbildning i Nynäshamns BKs regi.  

D) SBK Webbportal - Vi avvaktar fortfarande med att ansluta till SBKs sida tills det 
finns möjlighet att även boka kurser via SBKs hemsida.  

E) NoM Bruks & IGP, nordiska regler – Maria lyfter frågan hur vi ställer oss till att 
arrangera NM i Bruks och IGP tillsammans med Haninge och Botkyrka. Vi lyfter 
frågan på medlemsmötet och stämmer av hur engagemanget ser ut att 
arrangera.  

F)  Studiefrämjandets årsmöte – Kerstin rapporterar från studiefrämjandets 
årsmöte. Ny styrelse, ordförande och vice ordförande är utbytta. 
Studiefrämjandets verksamhet är reducerad sedan pandemin.  

G)  Rapport från distriktets medlemsmöte 
 
§ 32 Nästa möte Styrelsemöte 25/5 18:00 Medlemsmöte 25/5 kl 19.00 
§ 33 Mötet avslutas 22.00 
 
______________________________________ ________________________________ 
Ordförande: Maria Gabrielsson  Sekreterare: Elin Näslund 
 
______________________________________ ________________________________ 
Justerare: Annica Nordström  Justerare: Kerstin Ek  


